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Aan:

Ce:

Onderwerp: RE: Afstemmingsoverleg maandag - Ontregel de zorg in Wiz

Datum: donderdag 21 november 2019 11:52:19

Interessant, de zorgkantoren moeten al veel ter sprake brengen. Om welke AL gaat het? Welke

opvolging geven zorgaanbieders zelf feit dat 1/3 van de Al bij henzelf vandaan komt?

Moeten we een keer met Daan Wijsbek spreken wat de bedoeling is?

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Zorgverzekeringen

™ EET

JE.

Van: INEESETS) <EEETI minvws.nl>

Verzonden: donderdag 21 november 2019 11:32

Aan:IEEE)<EEEDE minvws.nl>;IESE)

<I minvws.nl>; IEEE) EEE minvws.nl>
CC:IEE) JERE minvws. n>;INES) <IEEE invws.nl>

Onderwerp: Afstemmingsoverleg maandag - Ontregel de zorg in Wiz

Beste allen,

Vanochtend is in het clusteroverleg Zorginkoop door [EEE 'Ontregel de Zorg’ ter sprake
gebracht.

EEEEY heeft met [IIEEEZI (PZo) gesproken over verlaging van administratieve lasten.

Minister de Jonge heeft aangegeven dat hij hier meer actie op wil ondernemen en dan wil

beginnen bij de Wiz. De minister wil dat verlaging administratieve lasten onderdeel wordt van

de zorginkoopgesprekken tussen zorgkantoor en zorgaanbieder. Vorig jaar is dit onderwerp ook

al eens ter sprake gebracht.
Aan ons de vraag of we kunnen aangeven wat er nu in de Wiz al gebeurt aan verlaging
administratieve lasten en of we nog nieuwe ideeé&n hebben hiervoor.

Graag maandag even met elkaar bespreken.
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